
Motion nr 14  
  
  
Avsändare:  Södra Svealand   
  
Styrelsens yttrande över Avståndsmarkering för häckar  
  
Motionärernas förslag:   
 
att införa gemensamma tecken i Regelboken med färg/form för dom olika häckavstånden, så att det 
alltid är samma vilken arena man än kommer till  
  
  
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsårsmötet:  
  
att avslå motionen  
  
  
Förbundsstyrelsens utlåtande:   
  
Färg och form på häckmarkeringar finns i  dagsläget inte i Tävlingsregler för Friidrott ( 2022 ), utan 
istället på de banmarkeringsritningar som används av de företag som målar banmarkeringar.  
Förbundsstyrelsen rekommenderar alla som målar om/målar nytt att använda samma standard, men 
detta är inte en regel. Om det skulle vara en regel så skulle det innebära ett tvång för samtliga arenor 
att måla om då någonting ändras, det är inte en hållbar lösning.  
 
Det finns sedan 2017 en skiss över banmarkeringar som Friidrottsförbundet tillhandahåller. Alla 
anläggningar som är byggda efter det året eller fått nya banor borde vara uppmärkta enligt den. 
Finns dock inga garantier då anläggningarna nästan alltid ägs av kommunerna och dom ansvarar för 
byggnationer och underhåll, men vår uppfattning är att dom nästan alltid tar hjälp av 
Friidrottsförbundet för uppmärkning av banor.  
 


